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Bestyrelsesmøde i SAS 
27. september 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr Afbud 
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard Afbud 
Charlotte Brodersen Afbud 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Låseattest – Kristian ved at vi venter på ham. 
• Havnemesse – Ulrik deltager 
• Klubkonference – flere i bestyrelsen er allerede tilmeldt. 
• Bestyrelsen i bådklubben Guldborg vil gerne besøge os, men det er 14/10 – altså 

efterårsferien. 
• Bådoptagning og standerhejsning. Efter forslag om flytning af bådoptagning væk 

fra efterårsferien, er det besluttet at vi vil forsøge at udvide sæsonen både i 
foråret og efteråret, fra 2024. 

3. Økonomi 
• Gennemgang af Knud Erik. 
• Regnskabet blev udleveret og gennemgået. Det er først fremsendt til kassereren 

dd. Derfor er det ikke gennemgået. 
• Knud Erik ser på om vi skal skifte til Winkas air, eller vi potentielt skal finde et 

andet system som er lettere. 
• Mobilepay overgår til anden gebyrform. Kassereren forventer at det vil betyde 

mindre omkostning for klubben. 
• Vi kigger stadig efter nye betalingssystemer som måske kan lette 

gæstebetalingen. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Forbrug ser normalt ud. 
Ansvarlig: Henrik 
 
Sebrina (rengøringen) er syg og må ikke løfte. Sebrina har selv sørget for afløser og 
deltager selv i det omfang hun kan. 
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Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Ny kontaktperson er David, og David besøger torsdagsholdet den 28/9. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt. Udsættes pga afbud fra Ulrik 
• Bænk på bro. Svend Ditlevsen er blevet rykket for tilbud. 
• Jesper har fundet en løsning som kan anvendes til grønne og røde markeringer på 

de 2 pæle som markerer den smalleste del af indsejlingen til midterbassinet. 
Jesper taler med torsdagsholdet om montering i 2024. 
Vi ser også på markering af stiger. 

5. Hovmester 
Intet at bemærke. 

6. Broudvalg 
• Genoptagelse af dialog om fremtidig mastekran i efteråret. 
• Velkommen til klubben arrangement afholdes torsdag den 10. oktober kl. 17.00 i 

multirummet. Der sendt mail til medlemmer og begivenheden er lagt på Facebook. 
Pt kun afbud Ulrik og Anders. 
Ansvar: Charlotte 

• Havne og pladsreglementet er tilrettet. 
• Indkaldelse af bimålere sker for aflæsning og registrering. Ansvar: Henrik 

7. Kapsejladsudvalg 
Harboe Cup gik fantastisk. Alene glade og gode tilbagemeldinger. Der skal nu 
igangsættes dialog om hvordan en ny organisation kan sættes op. Evalueringsmøde 
afholdes i løbet af vinteren – dato aftales med Harboe. 

8. Juniorer 
8 sejlere deltog i Harboe Cup, med rigtigt gode resultater og oplevelser. 
Sommersæsonen lakker mod enden. Sidste torsdagstræning er 5/10 og der er 
klubmesterskab den 8/10. 
Arbejdsdag med brooptagning planlægges. 
Så starter vintertræning starter i slutningen af oktober/start november. 
Vi ser på hvordan fremtiden skal være for SB20’erne. 

9. Sejlerskole 
Fra Lizette / Jan: 
God natsejlads men kun med tre elever. Vi sejlede til Lohals spiste aftensmad. Da det 
blev mørkt sejlede vi til Nyborg. Dagen efter gik turen hjem. Ingen elever har ytret 
ønske om praktisk prøve til duelighedsprøve. 
Sidste aften anden uge i september. Jeg har fået Klaus til at stå for sejlerskolen. Men 
er selv stadig instruktør. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Input til arrangementer ønskes fra udvalget. 
SRC kursus i samarbejde med Tursejlerforeningen aftalt til 20/21. januar 2024. 

11. Eventuelt 
Overvågningskameraerne – status – afbud fra Ulrik. 
Ansvarlig Ulrik 
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12. Næste møde 
25. oktober kl. 18.00 
 


